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Williams’ own clear, accessible style models the kind of writing that audiences–both
in college and after–will admire. The principles offered here help writers understand
what readers expect and encourage writers to revise to meet those expectations more
effectively. This book is all you need to understand the principles of effective writing.
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这简直神书。。人生必读。

-----------------------------
A book that teaches what is good writing and how to write in style.

-----------------------------
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书评

本人MTI专业研一学生，开学初笔译课老师推荐了好几本讲简明英语写作的书，当时很
是困惑，读罢此书豁然开朗，对翻译也大有启发，聊以记之—— 翻译也该“以人为本”
——阅读Style--Lessons in Clarity and Grace有感
细细读完整本书，作者开始讲到如何写得简洁易懂，再讲到如何...  

-----------------------------
1. Don’t begin sentences with and or but. If you want to begin a sentence with a
clause expressing familiar information about causation, introduce the clause with
since, because since implies that the reader already knows what is in the clause: 2. Use
the ...  

-----------------------------
Writing is a difficult task (to say nothing of writing with a second language), no one is in
more need of guidance and help than a writer who doesn’t know how to put her
thoughts into words in a captivating and convincing way. “Style toward Clarity and
Gr...  

-----------------------------
作nlp（natural language processing）的师兄推荐的。在被老板屡次complain
writing以后，本来打算当床上读物浏览一遍，一翻之下，惊为天人啊！
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本书我正在读，不敢妄评，然而刚读到clarity已觉受益匪浅。目前的
感受：专业，实用。 (1) 专业 看preface感谢部分提到chomsky，...  

-----------------------------
作为翻译专业的学生，大二结束才读到这本英语写作入门书真的太晚了。读完发现自己
这十几年来接受的英语写作训练完全偏离了写作的初衷，好像英语写作不是为了清晰明
了地表达自己的观点，而是为了展示自己的词汇量和炫技。
虽然是英语原版书，但这本书的难度并不大，词汇和内容都...  
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